

Aika: 1.11.2017
kello 18:00

Paikka: Otakaari 4
02150, Espoo
Kiltahuone

Läsnäolijat: Anton Närekorpi, puheenjohtaja
Heidi Kaukinen, sihteeri
Daniel Haaranen
Erik Jaatinen
Ida Tasa, 7.2.1
Iiro Lindgren
Niko Kälkäjä
Oskar van der Weij
Samuel Viitikko
Silja Yli-Juuti
Suvi Ojala

1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1 Anton Närekorpi julisti kokouksen avatuksi ajassa 18:17.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAKSET

5.1 Kuulumiskierros.

5.1.1 Lindgren: Hyvää kuuluu, mutta fuksien juhlasitseissä on vielä hommaa.

5.1.2 Jaatinen: Kuuluu hyvää. En jaksa enää vääntää nettisivujen kanssa, ei vain onnistu. Huomenna KPP!

5.1.3 Kälkäjä: Jännittää huomina.

5.1.4 Kaukinen: Kuuluu hyvää. Loppu.

5.1.5 Yli-Juuti: Kuuluu hyvää ja huomenna KPP:lle.

5.1.6 Van der Weij: Ollut hieman tylsä viikko kandin parissa, mutta välillä näitäkin on.

5.1.7 Viitikko: Kuuluu hyvää, mutta harmittaa, etten pääse KPP:lle. Pakko ottaa rennosti ja parantua.

5.1.8 Ojala: Vihdoin ja viimein olen tervehtynyt ja tutustunut pakettiin.

5.1.9 Haaranen: Huomenna isolla maljalla.

5.1.10 Närekorpi: Tänään ollut mahtava päivä, mutta kouluhommat on jäljessä.

6. JÄSENASIAKSET

6.1 Ei uusia jäseniä.

6.2 Raadille ei ole tullut palautetta.

7. YLEISTÄ

7.1 Vuosijuhlaedustukset:

- 7.1.1 Stimulaatio XIX: **Päätös: Tuukka Harvela edustaa Rakennusinsinööriilta ry:tä Automaatio- ja systeemitekniikan killan vuosijuhlilla.**

7.2 Menneet tapahtumat.

- 7.2.1 KoeKampus-tapahtuma vaatii vielä kehittämistä. Kiertokävelyt ei saanut lukiolaisia kiinnostumaan alasta, vaan miettivät, miten ne liittyvät Energia- ja ympäristötekniikkaan. Tämänkaltaisia tapahtumia varten olisi hyvä kehittää killalle uusi toimihenkilövirka, abivastaava, joka hoitaisi tämänkaltaisten tapahtumien organisoinnin.
- 7.2.2 Ympäristöteekkaripäivien järjestäminen oli työlästä. Rastikiertelyä painosti huono sää ja sillisaamiaisen järjestelyissä tieto ei kulkenut. Sitsit sujuivat hyvin. Tarkastuslistojen kanssa on ollut ongelmaa, esimerkiksi Akva ei ollut tehnyt Rantasaunan tarkastuslistaa.
- 7.2.3 RILkamat 2017 sujui hyvin. Kurssineuvosto oli järjestänyt hyvät bileet. Ainoastaan speksissä olisi ollut parantamisen varaa.
- 7.2.4 ENGin YIT -excursio sujui Kälkäjän mukaan todella hyvin. YIT oli hankkinut excursiolle bussikuljetukset ja ruuat.
- 7.2.5 Raati- ja toimari-infossa oli paljon osallistujia. Suurin osa oli fukseja, minkä takia olisi ollut hyvä, jos esittelyssä oltaisiin painotettu toimihenkilövirkoja.

7.3 Vaalikokous.

- 7.3.1 Työnjako: Kaukinen toimii kokouksen sihteerinä. Tasa ja Viitikko ovat ovivahteina. Närekorpi ja Kaukinen tekevät yhdessä vaalikokouskutsun.
- 7.3.2 Vaalikokouskysymykset päivitetään nettisivuille. Kaukinen päivittää kerran päivässä vastaukset näkyville.
- 7.3.3 Raadin rooleja ovat varapuheenjohtaja, MAIK-vastaava, AA-vastaava sekä killan edustaja RIL-nuorten johtoryhmässä.

- 7.4 IK-tarroja olisi hyvä tilata lisää. Viitikolla on tarrojen tilauspaikka tiedossa. Kälkäjä sanoi, että tarroja voisi tilata 200-500. **Päätös: Tilataan IK-tarroja 250 kappaletta.**

- 7.5 Haaranen lisää toimihenkilökuvaukset killan nettisivuille.

- 7.6 Närekorpi ilmoitti, että R-talon avaimet tulee olla palautettuna 17.11. mennessä.

- 7.7 Raatikoulutus järjestetään 9.-10.12., jolloin käydään myös arkistossa.

- 7.8 Raadin vaihto järjestetään helmikuussa 2018.

8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA

- 8.1 PIKkujoulut on tulossa.

- 8.2 Toimaripikkujoulut järjestetään 30.11.

9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA

- 9.1 Tulossa on Ramboll aamiainen, YIT:n diplomityö aamiainen sekä IK-AK-MK Vahasen EMMA-vierailu.

10. OPINTOTOIMIKUNTA

- 10.1 Viitikko ei ole vielä kukaan päässyt osallistumaan koulun kokouksiin, mutta niihin olisi hyvä päästä vielä tämän vuoden puolella.

11. FUKSITOIMIKUNTA

- 11.1 Fukseille kuuluu hyvää.
- 11.2 Kapun vartit alkavat pian. Lindgren tekee aikatauluexcelin viikonlopun aikana.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA

- 12.1 Yli-Juuti ehdotti virkansa uudeksi nimeksi ” Kv- ja maisterivastaava, Master of International Affairs”. Raati antaa pohjaesityksen nimenmuuttamisesta vaalikokoukseen.

13. RUUTISET-TOIMIKUNTA

- 13.1 4. lehti on tulossa.

14. EXCURSIOTOIMIKUNTA

- 14.1 Kälkäjä ehdotti, että vuoden 2018 fuksiexcursio voisi olla koko ENGIN yhteinen excursio. Tasan mielestä idea on toteuttamisen arvoinen. Kälkäjä ehdottaa ideaa ensi vuoden fuksikapteenille.
- 14.2 Kotimaan PuoliPitkä alkaa huomenna.

15. RAHA-ASIAT

- 15.1 Van der Weij laittoi hyväksyttävät korvaustositteet ja laskut kokoukseen kierrettäväksi. **Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat korvaustositteet ja laskut.**
- 15.2 Van der Weij ilmoitti, että pKKujoulujen salainen tila kustantaa 691,90 €. **Päätös: Hyväksytään liitteenä oleva tilamaksu.**
- 15.3 Killan tilillä 1.11.2017: 14.183,08 €.

16. TIEDOTUS

- 16.1 Kun suolaustaulu lisätään kiltahuoneelle, laitetaan julkaisu siitä sosiaaliseen mediaan.

17. AYY JA ITY

- 17.1 Ei uutta asiaa.

18. MAIK JA AA-KERHOT

- 18.1 Jaatinen ja Kälkäjä ovat ilmoittautuneet Akvan vuosijuhliin.

19. RIL JA TEK

- 19.1 RIL-glögit järjestetään 8.12.

20. M.E.T.A

- 20.1 Närekorpi sai kapun varteista idean, että voitaisiin järjestää palautekeskustelu
- 20.2 Lindgren kysyi: ”Kuka pelaa änärii?”.
- 20.3 Närekorpi oli nähnyt Talonrakentajakillan kiltahuoneella hienon infotelkkarin. Hänen mielestään olisi hyvä saada sellainen myös meidänkin kiltahuoneelle.
- 20.4 Jaatinen ehdotti, että kiltahuoneelle tehtäisiin julisteseinä pyykkinarukonseptilla.

21. SEURAAVA KOKOUS

- 21.1 Seuraava kokous järjestetään torstaina 9.11. kello 18:00.

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

- 22.1 Anton Närekorpi päätti kokouksen kello 20:01.

VAKUUDEKSI

Anton Närekorpi
Puheenjohtaja

Heidi Kaukinen
Kirjuri-tiedottaja